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1 – Türkiye’de şu anda kaç tane şehir hastanesi bulunmaktadır? Bunlar hangi illerdedir?  Bu 

hastanelerin yatak kapasitesi nedir? Bahsi geçen hastaneler ne zaman hizmete girmiştir?  

2 – Şehir hastanelerine yapılan toplam yatırım miktarı nedir? İhaleleri ne şekillerde ve hangi 

firmalara verilerek yapılmıştır? Hastanelerin yapım ihaleleri ne şekilde gerçekleştirilmiştir?  

3 - Şehir hastaneleri yapımında yer alan kaç firma bulunmaktadır? Bu firmalara yapılan 

ödemeler ne kadardır?  

4 – Türkiye’de bulunan şehir hastanelerine önergenin yanıtlandığı tarih itibariyle şu ana kadar 

ne kadar hizmet ve kira beledi ödenmiştir?  

5 -Şehir hastanelerinin yapımı ve hizmetinde yer alan firmalarla ne kadar süreliğine anlaşma 

yapılmıştır? Bahsi geçen firmalarla yapılan sözleşmelerde; firmalara herhangi bir hasta sayısı 

garantisi verilmiş midir?  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


